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SLOVO STAROSTY

foto: Ota Dračka

WORKOUTOVÁ HŘIŠTĚ UŽ SLOUŽÍ VEŘEJNOSTI 

V pátek 29. 4. 2016 byly, za účasti byly označeny cedulí „Oranžové hřiště". To-
zástupců Města Benešova nad Ploučnicí, to prestižní označení zavazuje město k dese-
Nadace ČEZ a Distribuce ČEZ, a poslance tileté udržitelnosti hřiště.
Stanislava Pflégera, uvedeny do užívání V době od zahájení do ukončení projek-
workoutová sestava na hřišti u základní tu probíhala jednání o výběru stanoviště, 
školy a fit park, který je umístěn v parku v výběrové řízení na dodávku cvičební 
Komenského ulici. sestavy, stavební práce a úprava terénu. 

Na pořízení fitness strojů a workoutové Samotné cvičební prvky byly nainstalovány 
sestavy získalo Město Benešov nad Plouč- v průběhu měsíce března a dubna 2016.
nicí v loňském roce, v rámci grantového Město žádá uživatele sportovišť, aby 
řízení Podpora regionů, příspěvek od dbali bezpečnostních rad, které jsou u obou 
Nadace ČEZ ve výši 200.000,-- Kč. Obě hřiště sportovišť vyznačeny. 

Komunitní plánování města Benešova nad Ploučnicí (KPP)

Dovolujeme si pozvat občany města ke společnému jednání pracovních skupin 
komunitního plánování města Benešova nad Ploučnicí. Hlavním tématem bude 
společné pročtení Verze č. 1 – Cíle a Opatření 1. KPP za účasti hosta (p. Kecková, Oblastní 
charita Česká Kamenice) a vás, široké veřejnosti. 

Termín společného jednání středa 25.05.2016 od 16 hodin velká zasedací místnost 
MÚ Benešov nad Ploučnicí.

Mgr. Zdeňka Čvančarová
PS/1 – manažerka KPP

Rozběhnuvší jaro (nebo je to 
počasím spíše už léto?) s sebou přineslo v 
praxi první prověření biokompostování v 
novém. Biokompostování je zákonná po-
vinnost, která platí od minulého roku a 
která ukládá obcím povinnost třídit bio-
odpad. Nám se podařilo získat dotaci té-
měř 3.5 milionu korun z Operačního pro-
gramu životní prostředí na nakoupení 
svozového auta, kontejnerů, popelnic a 
kompostérů. Rozdané popelnice a kom-
postéry své zájemce našly a už nyní je jas-
né, že budeme kapacitu navyšovat. Další 
zájemci se mohou hlásit na odboru VŽP u 
pana Šohaje. Nyní se věnujeme zřízení 
biokompostárny, tak aby i ta další složka 
třídění byla v režii města a nemuseli jsme 
zbytečně vynakládat další náklady. Má-
me za sebou i první fázi rekonstrukce 
sběrného dvora. Nechali jsme odvézt suť 
a celkově jsme generálně uklidili, sběrný 
dvůr připomínal spíše “černou skládku”.  
Rozšířili jsme otevírací dobu (pondělí celý 
den, středa odpoledne, sobota dopoled-
ne) a stavebními úpravami bývalé kotelny 
se zřídil nový vchod a jakási vstupní re-
cepce. Tyto změny s sebou přináší již první 
výsledky, a to například v podobě zvýše-
ného nárůstu vytříděného množství elekt-
rospotřebičů. Ještě vloni jsme byli v tomto 
kritériu nejhorším sběrným dvorem v Ús-
teckém kraji, teď nás společnost Elektro-
win, která pro nás zajišťuje odběr elektro-
spotřebičů, po své každoroční jarní ins-
pekci pochválila nejen za uklizený dvůr, 
ale také za výrazný nárůst vytříděného 
elektra v posledním kvartále minulého 
roku. To souvisí především se změnou ob-
sluhy a příchodem pana Hadrovského. 
Sběrný dvůr čekají i další změny, které 
jsou však navázané na další úspěšné čer-
pání dotací, o které budeme žádat. V plá-
nu je postupný přesun sídla Služeb města 
na sběrný dvůr a postupné rozšíření na-
bídky služeb občanům města. Jsem pře-
svědčen, že jsme se vydali správnou ces-
tou, jejíž výsledky při návštěvě sběrného 
dvora můžete vidět sami. Přeji vám ra-
dostné májové dny.     Filip Ušák, starosta
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práce ve městě

Zdravé město Benešov nad Ploučnicí svozu a likvidace biologického odpadu. 
ve spolupráci s Komisí životního prost- Navíc riskují vysoké pokuty v desítkách 
ředí velice děkuje všem, kteří se zúčast- tisíců korun. Proti těm, co poškozují 
nili dubnové akce Ukliďme Česko. Akce životní  prostředí, je stále více používáno 
se konala v průběhu devíti kalendářních záznamové techniky, která pak velmi 
dnů a byla zahájena ve čtvrtek 13. 4. dobře slouží; jako důkazní materiál ve 
2016 dětmi z mateřské školy a poslední správních řízeních, případně u soudu.
zaznamenaná v pátek 21. 4. 2016 ze Díky tomu bychom již buď sami, ne-
strany základní školy. Do celé akce se bo návštěvníci našeho města a jeho okolí 
zapojilo více jak 50 dospělých a 95 dětí, nemuseli nacházet poházené pneuma-
tedy celkem okolo 145 osob, což je zatím tiky, kusy starého nábytku, plastové lah-
nejvíce v benešovské historii akcí Ukliď- ve, sklo, papír, stavební suť, sáčky s psími 
me Česko. Druhým rekordem je množst- exkrementy, podlahové krytiny, hroma-
ví odstraněného odpadu, který se  oproti dy použité podestýlky z kotců králíků, ale 
předcházejícím rokům již nepočítal na také  stará kamna, chladničky, pračky a 
desítky kilogramů, ale jednalo se již o tu- podobně.
ny. Podle sdělení organizátorů celore-

Můžeme si přát, aby nové černé publikové akce, se v letošním roce usku-
skládky již nevznikaly. Současné možnos- teční ještě jedna akce a to na podzim. 
ti jsou již takové, že pro ty, kteří se odpa- Jakmile se dozvíme podrobnější infor-
du zbavují v naší zákonem chráněné pří- mace, budeme vás včas informovat.
rodě na okrajích nebo blízkém okolí 
našeho města, je tento  způsob finančně Město Benešov nad Ploučnicí
a často i fyzicky daleko náročnější, než Ota Dračka 
kdyby využili odpadních nádob, nádob předseda komise ŽP
na tříděný sběr, pytlový způsob separo- Stanislava Feistnerová 
vaného sběru,  sběrného dvora a nově i koordinátor ZM a MA21

PŘI AKCI UKLIĎME ČESKO SE V BENEŠOVĚ 
NAD PLOUČNICÍ UKLIDILY TUNY ODPADU

Ulice Tkalcovská a Kamenná se dočkala no-
vých asfaltových povrchů.

V ulici Opletalova došlo k dokončení parko-
vacích zálivů.

Oprava komunikace na Táborském vrchu.

Začala 2. etapa restaurování sloupu s Pan-
nou Marií Immaculatou na náměstí. Hotovo 
by mělo být do konce září 2016. Práce pro-
vádí restaurátor Miroslav Žán.
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Sochy světlonošů v restaurátorské dílně.

KRÁTCE Z MĚSTA

O letních prázdninách začne druhá 
etapa rekonstrukce sociálních zařízení  na 
Bílé škole. Výběrové řízení na dodavatele již 
proběhlo. Práce vyjdou na cca 200.000 
korun.

Upozorňujeme obyvatele města, že na 
období letních měsíců je naplánována 
rekonstrukce vodovodu a kanalizace v uli-
cích Cihelní a Pod Táborským vrchem. Po ní 
bude následovat obnova povrhů komunika-
cí. Počítejte s omezením dopravy

Na cyklostezce Ploučnice bylo instalo-
váno počítadlo. Zařízení bude mapovat 
pohyb na cyklistů i chodců na trase. Vý-
sledná čísla poslouží k vedení turistických 
statistik.

ze zásahů SDH 

Dne 1. 4. v 9,30 hod. vyjíždí naše jed-
notka s technikou CAS 25 1+3 do Františ-
kova n/Pl. na technickou pomoc (únik pro-
vozních kapalin na vozovku). V 10,37 hod. 
jednotka zpět na základně. 

Dne 30. 4. v 19,54 hod. vyjíždí naše jed-
notka s technikou CAS 20 1+3 a CAS 32 1+2 
společně s HZS Děčín, JSDH H. Žleb na 
nahlášený požár výškové budovy do obce 
M. Veleň.

svoz bioodpadu

KVĚTEN
17. a 31. 5.

ČERVEN
14. a 28. 6.

ČERVENEC
 12. a 26. 7.

SRPEN
9. a 23. 8.

ZÁŘÍ
6. a 20. 9.

ŘÍJEN
4. a 18. 10

Dotace, dotace, dotace… Až mi to slovo 
znělo v dubnu v uších. Rada města na svých 
dubnových zasedání schválila záměry po-
dání pěti velkých dotačních akcí, které má 
město zájem podat v prvních výzvách no-
vého plánovacího období Evropské unie. 
Nové dotační podmínky v sobě vyžadují 
nová pravidla, způsoby odevzdávání doku-
mentů, podpisy atd, takže opravdu bylo co 

dotačních peněz se v tomto balíku dotýká dělat. Všudypřítomné úřednické a dotační 
20 milionů korun. Aby dotací nebylo málo, “ptydepe” nás například donutilo vysvětlo-
tak dubnové zasedání krajského zastupi-vat úředníkům z fondu životního prostředí, 
telstva “přikleplo” do Benešova hned pět že pán, který pro nás dělá posudek na 
dotací, z toho 4 Městu jako organizaci. Nej-soulad zateplení radnice s ekologickými pa-
větší dílek 200 tisíc míří na II. etapu re-rametry, má oprávnění posudek vypraco-
konstrukce WC na Bílé škole. Nových toalet vat. To, že ten samý pán dělá na CHKO a má 
se tak o letošních prázdninách dočkají i to samé jaksi v popisu práce v jiném státním 
chlapci, kteří už nebudou muset závidět úřadě a pod stejným ministerstvem jsme 
zrekonstruované toalety dívkám. 400 tisíc museli dodatečně vysvětlovat. Je to jako 
na stejnou věc přispěje sama škola, která když po učiteli v autoškole chcete vědět, 
letos výrazně ušetřila na energiích přede-jestli má řidičák. Stejnému úřadu jsme mu-
vším díky dokončenému dotačnímu zate-seli i vysvětlovat, že nástavba na nezateple-
plení. Krajského příspěvku se dočká i záři-né střeše školky nesníží ukazatele zateple-
jová Mariánská pouť (70 000), výsadba v le-ného obvodového pláště. Plně chápu ne-
sích (79 000) či restaurování hrobky Mat-chuť některých lidí k dotacím. Je to nesku-
tausch (150 000). Příspěvek 285 tisíc naší tečná piplačka a výsledek je vždy nejistý. Na 
farnosti na další fázi záchrany Salhausenské druhou stranu, pouze z vlastních peněz ne-
kaple je pak nesmírně důležitý pro záchranu máte nejmenší šanci splnit všechny úlohy, 
této památky. V dubnu nám dorazilo po-které město má. A jsem rád, že městská 
tvrzení z Euroregionu na úspěšné potvrzení rada toto vidí podobně. Žádosti jsme tedy 
dotace na “seniorský” projekt s Heidenau- postupně odevzdali a nyní musíme počkat 
Kultura spojuje. Podobně úspěšná se svým na výsledek. Pokud by vše vyšlo, tak město 
tvořivým projektem byla i Základní škola. ušetří na energiích v budově Městského 
Závěrem těchto řádků bych chtěl dodat, že úřadu, ušetří na mzdových nákladech v 
jsem rád, že se nám v těchto věcech táhnout rámci projektu z programu řízení lidských 
za jeden provaz a že vnímám práci klíčových zdrojů a zaměstnanosti, zkvalitní strate-
úředníků i kolegů radních jako týmovou. gické dokumenty, rozšíří kapacity školky a 
Myslím, že jen díky tomu může mít naše opraví rozvody pod stávající budovou, po-
město potřebné výsledky. Díky za to!řídí hasičům dopravní automobil, zmoder-

nizuje veřejné osvětlení a vybuduje parčík v Filip Ušák,
lese na Táborském vrchu. Celkový objem Starosta města

DUBEN NA RADNICI SE NESL V DUCHU DOTACÍ
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státní zámek 

Čarodějnice Uršula lehla popelem v za-
hradě Státního zámku Benešov nad Plouč-
nicí. Tam se v pátek 22. dubna uskutečnila 
oslava Pálení čarodějnic. „Čarodějnici jsme 
upálili sice s týdenním předstihem, ale i tak 
si myslím, že akce sklidila velký úspěch a 
pevně doufám, že se i z pálení čarodějnic 
stane zámecká tradice,“ poznamenal kaste-
lán benešovského zámku Zdeněk Henig. Do 
zámecké zahrady dorazily více než dvě 
stovky lidí. Nejen na děti tam čekaly čaro-
dějnické soutěže, opékání buřtů, hudba i 
zpěv a samozřejmě atrakce nejžádanější, a 
to samotné upálení čarodějnice. 

Na akci se podílelo hned několik orga-
nizací. Zámek zajistil prostory, benešovské 
Centrum dětí a mládeže se postaralo o sou-
těže a moderování akce, tamní dobrovolní 
hasiči zajistili bezpečnost nejen u ohně a sa-
motné město Benešov nad Ploučnicí necha-
lo postavit hranici a postaralo se dřevo na 
zátop i o drobné občerstvení. „Velké díky 
patří všem, kteří se na přípravě prvního 
ročníku této akce podíleli. Je hezké vědět, že 
dokážeme společně udělat radost nejen 
dětem,“ ukončil kastelán.

Dění na zámku můžete sledovat i na ofi-
ciálních stránkách zámku:

www.zamek-benesov.cz
Michaela Hlinková

pracovník pro styk s veřejností

PREMIÉRU BENEŠOVSKÁ 
ČARODĚJNICE NEPŘEŽILA

VLASTIVĚDNÁ VYCHÁZKA PO STOPÁCH MEDVĚDA

V neděli 17. dubna 2016 proběhla putování byl kostel sv. Anny v Jedlce, který 
vlastivědná akce - Po stopách posledního nám otevřel pan Jaroslav Dostál z Kulturně-
benešovského medvěda. Ve 14 hodin se z historického spolku Malá Veleň z. s. a 
benešovského náměstí vydalo přibližně 30 ochotně nám představil historii kostela i 
účastníků na pochod. Cestou na Ovesnou jeho zajímavosti. V 18 hodin jsme 
byla připomenuta zapomenutá místa i definitivně ukončili naši akci vyzváněním 
dávné jejich příběhy. U torza sousoší sv. Jana dobového místního zvonu z 15. století. Poté 
a Pavla a Grohmannova kříže nad Benešo- se někteří účastníci ještě vypravili na čaj do 
vem jsme umístili informační tabule týkající nedaleké restaurace U Madony. K této akci 
se jejich historie. V lesíku mezi Jedlkou a byla vydána brožurka pojednávající o 
Benešovem jsme opět vztyčili Borovicový historii Ovesné a přilehlém okolí, kterou 
kříž, jež tu stával až do poloviny 20. století obdržel každý účastník vycházky. V sou-
coby upomínka poslední lidské oběti časné době se Komise životního prostředí 
medvěda, jež tu v lednu 1609 roztrhal zabývá návrhem trasy naučné stezky Hav-
člověka. Vycházky se zúčastnili i rodáci z raní kameny, jež je pojmenována podle 
Ovesné a svými vzpomínkami doplňovali skalní stěny nad Jedlkou kde dle popisu měl 
naše komentované vstupy. Tím se akce poslední medvěd svůj brloh.   
velice obohatila. Konečným místem našeho Luděk Smejkal a Vladimír Šefl 

TERÉNNÍ PROGRAMY V BENEŠOVĚ NAD PLOUČNICÍ
Počínaje březnem 2016 začali v Bene- denství. Cílem tohoto přístupu je snížit rizi-

šově nad Ploučnicí působit terénní pracov- ka, která s sebou užívání drog může přinášet 
níci děčínského Kontaktního centra. K dis- a příznivě působit na postoje a chování uži-
pozici jsou ve městě Benešov nad Ploučnicí vatelů drog a to nejen k sobě ale i ke svému 
vždy ve středu v odpoledních hodinách. okolí. Jedná se o preventivní aktivitu, která 
Jedná se o sociální službu, jejímž cílem je je nejlevnější a nejefektivnější formou boje 
pracovat s uživateli nelegálních návykových s následky drogové závislosti. Terénní pra-
látek. Terénní pracovníci ve městě Benešov covníci se věnují nejen osobám závislým, 
vyhledávají potenciální uživatele drog, ale i dalším osobám, které se na v prostředí 
kontaktují je a následnou spoluprací s nimi drog pohybují a snaží se tak předcházet 
se snaží o minimalizaci zdravotních a so- rizikovým situacím, nebo rizikovému uží-
ciálních dopadů užívání drog na jejich život vání drog.
a zdraví. Současně pracovníci Terénních Služba Terénních programů působí ve 
programů přispívají k ochraně zdraví široké spolupráci s Městským úřadem Benešov 
veřejnosti, mimo jiné také sběrem a lik- nad Ploučnicí. Jedná se o anonymní službu, 
vidací odhozených injekčních stříkaček, be- informace o samotných osobách v pro-
sed v rámci zařízení a škol. gramu a spolupráci s nimi neposkytujeme 

Působení terénních pracovníků vychází třetím osobám, ani institucím.
z celosvětově uznávaného modelu Harm-
reduction (filozofie práce zaměřená na sni- Vaše dotazy k programu rádi zodpovíme 
žování rizik). Ten zahrnuje nejen výměnu a na e-mailové adrese tereny@cssdecin.cz. 
likvidaci použitého injekčního materiálu, 
ale také doprovod, pomoc při vyřizování O nalezeném injekčním materiálu nás 
osobních záležitostí, pomoc při prosazování prosím uvědomte na telefonním čísle 739 
práv a zájmů, dále distribuci zdravotnického 343 078. 
materiálu, poskytování informací, či pora-
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Pro mnohé je Tibet „ rájem s uš- mocí!
lechtilými mnichy, moudrými vládci a Je pravdou, že velmi málo lidí ví o 
nekonečně pracovitými a loajálními lidmi Tibetu, více než o údajném porušování tzv. 
„Všechno je jinak“! Západní propaganda lidských práv. 10. března oslavují někteří 
lidem vtloukla do hlav podivné klišé o lidé ovlivnění funkcionáři zejména TOP 09 
okupaci Tibetu. Západ velmi snadno za- den Tibetu, vyvěšují na radnicích někdy 
pomněl, že téměř tisíc let byl Tibet součástí proti vůli občanů měst Tibetské vlajky. 
Číny a jen po dobu několika desetiletí ja- Nevíme, co uctívají? Kolik z nich zná historii hlavně ti se snaží o navrácení starých po-
ponské okupace a občanské války byl mimo Tibetu? Skoro nikdo! Politici se nikdy ne- řádků. Moc mnichů v okolí klášterů nebyla 
jurisdikci čínské vlády. Čína rozhodně v roce namáhají mluvit s čínskými politiky o lids- ničím omezena.  Lidské oběti před padesáti 
1959 neměla potřebu okupace Tibetu. Po- kých právech. Mluví o nových fabrikách, co lety byli samozřejmostí. To jsou ony lidská 
třeba vznikla až ve chvíli, kdy si USA uvě- by mohli do Číny dovést, ale o lidská práva práva, chtějí snad návrat takových pořádků, 
domily, že raketa středního doletu vypálená jim nejde. Lidská práva jsou tak dobrá, jako nebo doufají polepšení nových budoucích 
z nadmořské výšky 4 -5 tisíc metrů nad důvod k válce proti malým a slabým. Když vládců.
mořem, se stává raketou velmi dlouhého jde o kšefty, musí všechno stranou. Číně A jaký by mohl být Tibet bez Čínské 
doletu! Následovala tedy okupace čínskou nelze vyhrožovat, na obchodu s Čínou lze nadvlády? V Tibetu je více demokracie a 
armádou v zemi, kterou nikdo nebránil, dobře vydělat. svobody, než tam kdy bylo. Čína zavádí na-
místní kláštery byly vyhladovělé a slabě vy- Tibet není Dalajláma. Tento vzdělaný příklad v Tibetu povinnou školní docházku 
zbrojené. člověk bojuje za nezávislost Tibetu, ale ne pro všechny děti. Mniši v minulosti neměli 

Bránit teokratický režim neměl kdo. tak doslova. Je to realista a bojuje za určitý zájem o vzdělání lidí.
Třetinu obyvatel v roce 1959 tvořili otroci, typ samosprávy a svobodu, hlavně svobodu Prostě otázka Tibetu není tak jedno-
třetinu nevolníci. To nebyl středověk, to náboženskou. O skutečnou demokracii mu duchá, jak nám ji TOP předvádí. Tibet má 
byla 50. léta 20 století! Tibetští lámové byli jde již méně – v Tibetu demokracie nikdy větší možnosti rozvoje v rámci Číny, než jako 
teokratickými vládci. V Tibetu bylo 200 tisíc nebyla. Před léty byl Tibet asi padesát let samostatný stát. Samostatný  by mohl velmi 
mnichů, kteří neměli žádná práva, byli svobodný- bez čínské nadvlády- vládl krutý lehce sklouznout  zpátky do historie, kde by 
téměř ve stejné pozici jako otroci. Tedy feudální a náboženský režim. Jenže Dalaj- opět vládli mniši a náboženství by ovládlo 
Tibeťané nebránili svou zem. Nebyla to je- láma není sám, život v Tibetu byl velmi těž- veškerý život!                         Hrabal  Zdenko 
jich země, byla to země lámů s neomezenou ký. Celá staletí tam vládli náboženští vůdci, a místopředseda KSČM     

ZDENKO HRABAL: CO VÍME O TIBETU?

NEÚSPĚŠNÉ PROTIČÍNSKÉ POVSTÁNÍ ZNAMENALO ODCHOD DALAJLAMY DO EXILU
Lhasa - Když Tibeťané v roce 1949 odmítli doklady. Mimo jiné i proto se Tibeťané domnívali, OSN, které v říjnu 1959 přijalo rezoluci vyzývající 

čínský návrh na pokojné připojení, vtrhla čínská že Tibet byl v době čínského vpádu svrchovanou a k respektování základních lidských práv tibets-
armáda v říjnu 1950 na tibetské území, které nezávislou zemí. Jinak ale na Tibet pohlíželi kého lidu a jeho svérázného kulturního a nábo-
Číňané o rok později anektovali. Přes slib oficiální představitelé Čínské republiky a pak i ženského života. V textu dokumentu však nebylo 
zachování národní a územní autonomie se však Mao Ce-tungovi lidé, kteří bývalý vazalský stát ani zmínky o invazi komunistické Číny a okupaci 
Tibet dočkal soustavného porušování nábožen- považovali za součást Číny. Tibetu. Čína rezoluci dodnes nereflektuje.
ské svobody a základních lidských práv. Odpor Pohár trpělivosti přetekl, když čínské úřady Stovky demonstrantů v místním správním 
proti praktikám Číny vrcholil 10. března 1959, kdy pozvaly dalajlamu bez tělesných strážců na 10. středisku Lhase 14. března 2008 zapalovaly ob-
ve Lhase vypuklo ozbrojené povstání. Připojilo se března 1959 na čínské velitelství ke shlédnutí chody a policejní auta na protest proti čínské 
k němu asi 20 tisíc lidí a celá tibetská armáda, což divadelního představení. Toho dne se kolem let- nadvládě v provincii. Řada buddhistických mni-
bylo asi 3000 vojáků. Tibeťané pak hromadně ního sídla dalajlamy západně od Lhasy shro- chů zahájila hladovku v reakci na obsazení kláš-
následovali svého nejvyššího duchovního a máždily desítky tisíc Tibeťanů, kteří rozhořčeně terů bezpečnostními silami. Nepokoje v Tibetu 
politického vůdce dalajlamu na cestě do indic- protestovali proti čínské okupaci a kolem paláce vypukly poté, co čínské bezpečnostní síly po-
kého exilu. vytvořili ze svých těl obranný val. Letní palác byl tlačily týdenní nenásilné protesty proti čínské 

Následující desetiletí se neslo ve znamení následně ostřelován a dalajlamův život se tak nadvládě, které si připomínaly neúspěšné pro-
čínské snahy přeměnit buddhistický feudální řád ocital v ohrožení. V noci 17. března proto tibetský tičínské povstání v roce 1959.
v zemi v socialistickou sekulární společnost. vůdce tajně opustil palác a upchl do Indie. Dva Při nepokojích a jejich násilném potlačení 
Čínské vedení si však částečně uvědomovalo dny na to již Číňané bez skrupulí ostřelovali stra- přišlo podle oficiálních údajů o život 22 lidí, 
zvláštní postavení Tibetu, a proto roku 1951 po- tegicky důležitá místa ve Lhase. Při následném převážně etnických Číňanů. Tibetské exilové 
depsalo se zástupci dalajlamova kabinetu Sedm- útoku tanků a pěchoty zahynulo asi 12 tisíc lidí. O zdroje nicméně udávají až 140 mrtvých, většinou 
náctibodovou dohodu poskytující Centrálnímu zmizení dalajlamy se čínské vedení dozvědělo až Tibeťanů.
Tibetu vysokou míru autonomie. třetího dne. Josef Kolmaš - sinolog a tibetolog

Úkolem propagandy bylo přimět Tibeťany k Nedlouho po dalajlamovi, jemuž Dillí pos- „Dalajlama chtěl v 50. letech dokonce vstou-
přijetí radikálních komunistických reforem. V kytlo politický azyl, začaly do Indie proudit tisíce pit do KS Číny a zastávat funkce v čínském par-
reakci na stupňující se čínský nátlak i případy zubožených tibetských uprchlíků, kteří rovněž lamentu. Poté, co utekl do Indie, jeho názory se 
genocidy začaly v tibetských provinciích Amdo a obdrželi právo pobývat v zemi. Posléze vyhlásila sice modernizovaly, ale stále zůstával věrný myš-
Kham vznikat partyzánské bojůvky, které dalajlamova družina vznik nové dočasné vlády. lence, že Tibet byl, je a zůstává součástí Číny. A je 
přerostly v mohutné hnutí odporu. Jejím sídlem se stalo letovisko Mansúrí v předhůří toho názoru stále. On se nechce odtrhnout. Ze-
Tibetská otázka severní Indie, odkud dalajlama vyzýval k jména u tibetské mládeže se však setkává s ne-

Tibetští představitelé před čínskou invazí mírovému a přátelskému řešení tragické situace a pochopením.“
plně rozhodovali o vnitropolitických i vnějších požadoval zachování pravomocí, kterým se Tibet autor: ČTK, zdroj: ČTK
záležitostech země. Například uskutečnili cestu těšil před rokem 1950.
kolem světa s platnými tibetskými cestovními Tibetskou otázkou se též zabývalo zasedání 
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děti a mláděž / společenská rubrika...

blahopřání

poděkování

Dovolte  mi,  oznámit  otevření  ortope-
dické ambulance  v České Kamenici, pod  
vedením  MUDr.  Karla  Dadi a sestřičky Ni-
koly Palušové. Budeme  sídlit ve zdravotním 
středisku. Zahájení  provozu je od května 
2016. Ordinační hodiny budou každou  
středu od 8 do 14  hodin. Zaměření  am-
bulance  bude  jak  pro  dospělé  tak  i  děti  
s ultrazvukovým všetřením, včetně ultra-
zvuku dětských kyčlí. Ambulance je smluv-
ním zdravotnickým zařízením zdravotních 
pojišťoven - Všeobecnou zdravotní pojišťov-
nou, Zdravotní pojišťovnou Ministerstva 
Vnitra, Vojenskou zdravotní pojišťovnou, 
Českou průmyslovou pojišťovnou, Pojišťov-
nou Škoda a Oborovou zdravotní pojišťov-
nou. Máme objednávací systém, kdy mini-
malizujeme vaší dobu čekání na ošetření. V  
případě Vašeho zájmu,  je objednání možné 
na tel. 733 517 429 se  sdělením  objednání   
do  České  Kamenice. Na  spolupráci  se  těší  
kolektiv  ortopedie.

Nejstarší obyvatelka města 
oslavila 101. narozeniny

Dne 18. dubna 2016 oslavila paní 
Božena Šebestová z Benešova nad Ploučnicí 
své 101. narozeniny. Narodila se ve Valu, 
okres Rychnov nad Kněžnou a od 1.10. 1946 
žije v našem městě. Během svého života 
vychovala paní Božena syna Karla, radost jí 
dělají 2 vnoučata Lenka a Karel a tři pra-
vnoučata Jiřík, Lenka a Kubík. Pracovala jako 
kuchařka ve školní jídelně a část života 
strávila v domácnosti. Pokud by měla 
prozradit recept na dlouhý život, rozhodně 
by v něm prý neměla chybět práce na 
zahrádce a toulky lesem. Do dalších let 
přejeme hodně zdraví a pohody!

Touto cestou bych chtěl poděkovat 
zástupcům městského úřadu za milé přání a 
dárek k narozeninám. Velmi mne to potě-
šilo.

Rudolf Chlumský

ortopedická ambulance 

zápis do školky Z DUBNOVÉHO DĚNÍ NA BENEŠOVSKÉ ZÁKLADCE
Duben byl měsícem řady sportovních zdokonalení dovedností spojených s poro-

soutěží, na kterých měla naše škola své zuměním textu. V průběhu dvou měsíců 
zastoupení. Byl to jako již tradičně Šmicerův měli za úkol přečíst některou ze zadaných 
pohár v sálové kopané, jehož již 14. ročník knih, vést si svůj poznámkový čtenářský de-
uspořádala ve dvou kategoriích pro žáky 2. ník a pak v pondělí 11. dubna 2016 od-
stupně verneřická Základní škola. Ve dvou povídali  on-line v časovém limitu 30 minut 
dnech se mezi sebou utkalo šest týmů v na 25 záludných otázek ze znalosti pře-
kategorii starších žáků a osm týmů v kate- čtených knížek. Soutěže se zúčastnilo 80 
gorii mladších žáků. Lepší výsledek vybo- kolektivů a naši šesťáci se umístili na pěk-
jovali starší žáci, kteří se umístili na 3. místě ném 14. místě. Blahopřejeme. Naše žákyně 
za vítězným týmem školy z Liběšic a druhou se pod vedením svých učitelek češtiny 
školou z Horní Police. Druhou tradičně dub- zúčastnily také literární soutěže „V srdci Dě-
novou sportovní akcí je turnaj ve vybíjené - čína, Děčín v srdci", jejíž již 9. ročník po-
Preventan Cup, který pro žáky 4. a 5. tříd řádají junácké středisko Sojčáci ve spo-
pořádá na svém hřišti ZŠ Dr. M. Tyrše, Děčín lupráci s Městským divadlem Děčín. V pátek 
Vrchlického. Naši školu reprezentovalo 29. 4. 2016 proběhlo v Děčínském divadle 
družstvo složené ze žáků 5. tříd, ale i přes vyhlášení výsledků a Barbora Brousilová (6. 
bojovný výkon se jim nepodařilo dosáhnout B) s povídkou „Stará fotka, lístek do minu-
na stupně vítězů. Poslední z dubnových losti" obsadila v mladší kategorii velmi pěk-
sportovních akcí je tradiční 19. ročník né 2. místo. Gratulujeme.
fotbalového turnaje určeného žákům 1. - 5. Naše škola je zapojena do projektu 
tříd - McDonald's CUP. Ve dvou okrskových „Ovoce a zelenina do škol", který je spo-
kolech se v Markvarticích sešlo osm družs- lufinancovaný z prostředků Evropské unie. 
tev starších žáků (4. - 5. třídy) a sedm týmů Děti z 1. stupně dostávají dvakrát měsíčně 
mladších žáků (1. - 3. třídy), z nich vždy čtyři různé druhy zeleniny a ovoce nebo 100% 
týmy postoupily do okresního finále, které ovocné nápoje. Již druhým rokem jsme 
se uskuteční v květnu, opět v Markvarticích. využili nabídky doprovodného programu 
Starším chlapcům se postup nepodařilo vy- tzv. „Ochutnávkového koše". V úterý 5. dub-
bojovat, ale mladší fotbalisté zabojovali a ze na 2016 každá třída dostala koš plný zele-
třetího místa postoupili do okresního finále.  niny a ovoce, a to i velmi neznámých exotic-
Blahopřejeme a budeme jim držet palce, kých druhů. Projekt si každá třída organi-
aby svůj pěkný výsledek zopakovali. zovala sama. V některých třídách se vyrá-

V dubnovém čísle BN  jsme informovali běly ovocné nebo zeleninové saláty a po-
o matematických soutěžích. Po vyhodnoce- krmy, jinde se soutěžilo, malovalo nebo se 
ní okresní účasti v Matematickém kloka- zpívaly písně s tématikou ovoce a zelenina. 
novi, jsme získali úspěšná okresní umístění. Projekt se všem opět líbil a už nyní pře-
V kategorii Cvrček (určeno žákům 2. a 3. mýšlíme, jakou formu práce si na příští rok 
tříd)se všichni naši nejlepší soutěžící (všich- připravit. 
ni z 3. A) - umístili mezi deseti nejúspěš- Některé třídy naší školy se zapojily do 
nějšími řešiteli - Petr Štípek, Šimon Donát celostátní akce - Ukliďme svět, ukliďme Čes-
(2. - 3. místo), Jan Urbánek (4. - 5. místo), ko. Do úklidu okolí školy se od 15. do 22. 
Klára Bartáčková a Čeněk Jansa (7. - 9. mís- dubna 2016 se svými učiteli zapojili žáci 
to). V kategorii Kadet (pro žáky 8. a 9. tříd) se dvou pátých tříd, sedmých tříd a také 
naše nejúspěšnější řešitelka - Viktorie Pejp- devátých tříd - celkem okolí školy uklízelo 91 
ková (9. A) umístila na velmi pěkném 8. - 9. žáků. Všem zapojeným patří velké poděko-
místě v okrese. V dubnu se uskutečnilo také vání. V rámci akce Dne země, v pátek 22. 
okresní kolo Matematické olympiády, ve dubna 2016, žáci ze 4. B přemýšleli o tom, 
kterém školu reprezentovali Barbora Brou- jak člověk působí na krajinu, zhodnotili, kte-
silová a Radek Heinzel, oba z 6. B a oba se ré lidské aktivity jsou pro přírodu pozitivní, a 
stali úspěšnými řešiteli okresního kola. Bar- které jsou negativní. Vyzkoušeli si formou 
bora Brousilová se umístila na velmi pěk- pokusu, jak působí na rostliny kyselý déšť 
ném 5. - 11. místě z 27 soutěžících žáků v ka- nebo co se stane s barvou vylitou do půdy či 
tegorii 6. tříd. Barbora se zároveň stala vody. Aby si každý uvědomil, že může pro 
jedinou úspěšnou řešitelkou školního kola přírodu něco udělat, vyhlásili si týden pro 
Pythagoriády v kategorii 6. -8. tříd a bude záchranu Země. Své aktivity budou žáci v 
školu reprezentovat v okresním kole v květ- průběhu týdne zaznamenávat do pracovní-
nu 2016. ho listu. V rámci výtvarné výchovy se pak 

Někteří žáci 6. tříd se pod vedením Mgr. ještě vydali do lesa, aby tam ve skupinách 
Soni Matysové zapojili do soutěže „Souboj zkusili změnit kus vybrané krajiny. Mohli 
čtenářů 2016". Soutěž usiluje o zvyšování použít jakýkoli dostupný materiál. 
čtenářské gramotnosti a jejím výsledkem je                              Pokračování na str. 7...

Zápis do mateřské školy 
v Benešově nad Ploučnicí 

se uskuteční 
v úterý 31. května 2016 

od 9.30 do 15.30 h.
Rodiče s sebou přinesou občanský průkaz, 
rodný list dítěte a očkovací průkaz dítěte.
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děti a mládež / akce ve městě...

akce ve městě

13. 5 2016 od 13 h

Kavárnička ke Dni matek
Městské kino

13. 5. 2016 od 19 h

KINO: Star Wars: 
Síla se probouzí

vstup 70,-

20. 5. od 20 h

Dům doobie doobie band
párty ve stylu 60. let

Městské kino
vstupné: 150,-

rezervace: 724 598 686

21. 5. 2016 od 7.30 h

Rybářské závody pro děti
pořádá Rybářský kroužek 

Benešov nad Ploučnicí
místo konání: rybníček - Českolipská 262

počet účastníků omezen (20 dětí)

25. 5. 2016 od 16 h

Komunitní plánování města 
Benešova nad Ploučnicí

zveme občany
velká zasedací místnost MÚ Benešov nad 

Ploučnicí

28. 5. 2016 od 9 h

Turnaj v Target sprintu
na hřišti za bílou školou

pořádá Střelecký kroužek a CDM Benešov 
nad Ploučnicí

soutěžní kategorie pro dívky i chlapce, 
ženy i muže

31. 5. 2016 od 9.30 do 15.30 h

Zápis do mateřské školy

NA BENEŠOVSKÉM RYBNÍČKU ZÁVODILI DĚČÍNŠTÍ RYBÁŘI

Cvičný rybníček benešovského rybářského kroužku posloužil poslední dubnovou 
sobotu k závodům děčínských a boletických dětí navštěvujících rybářské kroužky. 
Závody pro ně uspořádal Český rybářský svaz Děčín a Dům dětí a mládeže Děčín. 
Benešovská mládež se svého závodu dočká již tento měsíc 21. května od 7.30 h. Na 
závěr rybářského klání dojde k předání povolenek a také k vyhodnocení celoročního 
snažení a vyhlášení nejlepšího člena kroužku. 

Pokračování ze str. 6... dotačních titulů Euroregionu Elbe – Labe. 
Žáci se dali do práce s velkým nasazením a Škola tak získala finanční prostředky na dva 
projevili svou tvořivost a fantazii. výměnné pobyty žáků, které se uskuteční 

V úterý 25. dubna 2016 zavítali mezi na podzim. Tématem setkání bude pokračo-
naše žáky herci Studia Karavana s předsta- vání projektu „Hudba spojuje národy". Dal-
vením „Cestujeme Asií", jedním z dílů pro- šími aktivitami budou letní kurz výtvarné 
jektu Všichni jsme tu doma. Je to projekt pro tvorby pro pedagogy naší školy a pedagogy 
žáky základních škol na téma multikulturní Pestalozzi Gymnasia Heidenau a podzimní 
výchova a jeho cílem je zábavnou  a hravou výstava na zakončení uměleckého roku na 
formou pochopit rozdílnost a barevnost  naší škole.
různých kultur světa. V aule školy se v pěti V dubnu také vrcholily přípravy na ce-
představeních seznámili se se zvyky míst- loškolní projekt „Karlův rok", do kterého se 
ních obyvatel, poznali zajímavé hudební zapojí všechny děti a žáci naší školy. Au-
nástroje, vyzkoušeli si formou soutěží chůzi torem projektu je Mgr. Jakub Zelený, který 
s košem na hlavě nebo použití hůlek při také celou akci společně se zainteresova-
jídle, vyplňovali různými druhy písma jíz- nými žáky zorganizuje. Projekt proběhne 
denku apod. Na závěr se naučili a zapívali 26. 5. a 27. 5. a provede nás celým životem 
písničku „Ať si ten anebo ten, zeměkoule Karla IV., od jehož narození uplyne v květnu 
patří všem". již 700 let. 

V pátek 29. dubna 2016 si někteří žáci Poslední dubnový školní den odjeli žáci 
na Bílé škole připomněli tradici Filipoja- 5. a 6. tříd do školy v přírodě do RS Máj Peklo 
kubské noci, a tak místo žáků zasedli do lavic - Plasy. Další třídy 1. stupně se škol v přírodě 
malé čarodějné bytosti. Např. žáci ze 4. A se zúčastní v průběhu května a června.
stali pravými mágy, čaroději/čarodějnicemi 
a léčiteli, s připraveným krátkým progra- Informace o dalších aktivitách školky a 
mem společně navštívili jednotlivé třídy a školy na www.zsbnpl.cz
pomocí zaklínadla je ochránili od zlých kou- Mgr. M. Šmídová
zel.

Naše škola byla úspěšná při podání žá- Fotografie z dubnového dění ve škole 
dosti o dotaci na projekt Vzdělávání, v rámci přinášíme na poslední straně novin.

Z DUBNOVÉHO DĚNÍ NA BENEŠOVSKÉ ZÁKLADCE

příjem inzerce
Máte zájem inzerovat v Benešovských 

novinách? 

Na webových stránkách města 
www.benesovnpl.cz je k dispozici ceník inzerce. 

Bližší informace můžete získat také  
na e-mailu: urad@benesovnpl.cz
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Romány pro ženy
Op De Beecková, Griet 
Výš než v sedmém nebi 
Pět vzájemně propojených postav vypráví 
svůj příběh o nečekaném štěstí, o tajem-
stvích, o složitosti mládí a také o pocitech 
člověka, jenž se ocitne na hranici, za níž se 
může vydat už jen on sám. Tento román vás 
rozesměje, dojme, překvapí, vyděsí a také 
poučí.
Stubbs, Jane 
Kdo pohne osudem 
Příběh Jany Eyrové v jiném světle, tentokrát 
viděný očima hospodyně paní Fairfaxové, 
která může doplnit dosud neznámé souvis-
losti.
Ahernová, Cecelia
Jak najít lásku
Christine a Adama svedl osud dohromady 
jedné zimní noci na starém mostě v centru 
Dublinu. Oběma život zasadil těžkou ránu , 
ale každý z nich ji řeší jinak – Adam chce sko-
čit do řeky, kdežto Christine je připravená 
bojovat a přimět k tomu i neznámého ne-
šťastníka. Ve vypjaté chvíli, kdy ho s nasaze-
ním všech sil drží nad vodou, s ním uzavírá 
šílenou dohodu...

Napětí
Cornwellová, Patricia
Prach
Tělo uložené do symbolické polohy zaha-
lené v neobvyklé látce a pokryté práškěm , 
jenž podivně barevně září. Našlo se u bran 
vyhlášeného Massachusetského technolo-
gického institutu. Stopy vedou do světa pl-
ného násilí a zdrady a rozhodně nejde jen o 
obyčejnou vraždu.
Lindsay, Jeff 
Dexter je mrtvý
Život Dextera Morgana až dosud naplňovala 
horečná aktivita – byl policejním analyti-
kem krevních stop, manželem, otcem a sé-
riovým vrahem. Celou dobu tušil, že ho jeho 
temné činy přivedou do pasti a stalo se. Do-
káže z ní vyklouznout, nebo sklapla defini-
tivně?

Historické
Vondruška, Vlastimil
Přemyslovská epopej 
Čtyřdílná románová freska o životě posled-
ních přemyslovských králů.

Otvírací doba městské knihovny

Pondělí --- 12:00-18:00
Úterý zavřeno
Středa --- 12:00-18:00
Čtvrtek 8:00-11:00 12:00-17:00
Pátek zavřeno

nové knihy
Dne 23.4.2016 se uskutečnil další ze střeleckých turnajů. Celkem se zúčastnilo 46 střelců. 
Program závodu byl rozdělen do tří kategorií podle pohlaví a věku. Střelba probíhala na 
sklopné terče o různých velikostech(podle kategorie) a terče papírové(jednotné pro všechny 
střelce).Střelba proběhla podle kategorií vleže,vsedě s oporou a ve stoje. Za vydařené 
závody patří poděkování všem sponzorům a organizátorům. Především panu Chaloupkovi z 
ROCK EMPIRU za prostory a zázemí turnaje, paní Kulíkové z CDM, paní Schánělové za 
zajištění občerstvení a všem ostatním,kteří pomohli zorganizovat kvalitní průběh závodu!

Jan Scháněl, Martin Tojmar

STŘELECKÝ TURNAJ SI NENECHALI UJÍT MALÍ ANI VELCÍ

Kategorie dívek a chlapců 9-18 let:
1. František Bešťák 221 bodů                  
2. Oskar Šimon 217                             
3. Aleš Racek 213                     
4. Radek Brousil 189                              
5. Ondřej Štípek 184                              
6. Matěj Scháněl 181                              
7. Marek Štípek 175                             
8. Barbora Kulíková 171 
9. Petr Mališ 164 
10. Pavel Winter 156 
10. Valerie Chaloupková 156 
11. Ondra Fišer 155 
12. Kristýna Kučerová 148 
13. Petr Štípek 139 
14. Lukáš Otta 136 
15. Jaroslav Korejtko 133 
16. Daniel Pongrácz 122 
17. Nathaniel Arnstein 115 

bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů

Kategorie žen od 18 let:
1. Michala Schánělová 268 bodů                    
2. Romana Winterová 228                              
3. Andrea Biličová 216                               
4. Petra Mališová 214                              
5. Andrea Kulíková 207                               
6. Lucie Tomanová 191 
7. Blanka Vyhnálková 188 
8. Hana Schánělová 186 
9. Pavla Ingerová 185 
10. Zuzana Kučerová 183 
11. Zuzana Vyhnálková 177 
12. Ivana Štípková            175 

bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů
bodů

Kategorie mužů od 18 let:
1. Martin Tojmar                251 bodů                     
2. Jiří Miksch                       222                              
3. Pavel Winter                   210                             
4. Jan Scháněl                   175                              
5. Radek Prášek                165                               
6. Marian Hrnčíř                 160                              
7. Miloš Kudrna                  156                              
8. Jiří Chaloupka                155 
9. Michal Kučera              150 
10. Martin Štípek                145 
11. Daniel Kudrna              130 
12. Jakub Vyhnálek           128 
13. Aleš Kudrna                  126 
14. Robert Hovorka            110 
15. Miloslav Kučera          84 

bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 
bodů 

bodů 
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V sobotu 7. května se v benešovském 2. TŠ Duha Česká Lípa
kině konal již 6. ročník pohárové soutěže 3. Ladybirds ml. Benešov nad Ploučnicí
„Benešovská mažoretka“. V letošním roce Juniorky – formace (profi)
zde předvedly své umění velké formace z 1. Rytmic II Česká Lípa
Děčína, Ústí nad Labem, Nového Boru, Čes- 2. Novoborské mažoretky
ké Lípy a Prahy. Týmy byly stejně jako  v loňs- Juniorky – sólo (hobby a profi, 2 seminifi-
kém roce rozděleny do dvou úrovní  – hobby nálová kola, celkem 15 závodnic)
(zájmové kroužky) a profi (soubory, které se 1. Aneta Kubásková
účastní mistrovství a postupových soutěží). 2. Vanesa Strnadová
Novinkou letošního ročníku bylo zařazení 3. Dominika Nagyová
disciplín sólo a duo. Nechyběly samozřejmě Juniorky – duo (hobby)
ani domácí týmy mažoretek, které předved- 1. Tereza Kolesová a Julie M. Strnadová
ly moc pěkné výkony, které je často vynesly 2. Kristýna Zralá a Dominika Nagyová
až na stupně vítězů. 3. Denisa Tejkalová a Jiřina Kroulová

Seniorky – formace (hobby)
Miniděti – formace (hobby) 1. Ladybirds starší Benešov nad Ploučnicí
1. Rytmic  - přípravka Česká Lípa 2. Marionetky Ústí nad Labem
2. Babyberušky ml. Benešov n. Pl. 3. Angels Děčín
3. Glottis Děčín – přípravka Seniorky – formace (profi)
Miniděti – formace (profi) 1. Pražské mažoretky TJ Sokol Vysočany
1. Novoborské mažoretky 2. Rytmic III Česká Lípa
2. Pražské mažoretky TJ Sokol Vysočany 3. Novoborské mažoretky
Miniděti – sólo (hobby) Seniorky – sólo (hobby)
1. Veronika Kalašová 1. Eliška Sladomelová
2. Veronika Veselá 2. Iva Krejcárková
3. Adéla Tomášková 3. Michaela Nováková
Miniděti – sólo (profi) Seniorky – sólo (profi)
1. Karolína Moravčíková 1. Dana Chodurová
2. Kateřina Králová 2. Jana Rodrová
Miniděti – duo (hobby) 3. Kateřina Chvátalová
1. Adéla Tomášková a Eliška Surmajová Seniorky – duo (hobby)
Kadetky – formace (hobby) 1. V. Strnadová a E. Sladomelová
1. Glottis Děčín 2. Lucie Kyralová a Andrea Čurdová
2. Miniladies 1 Děčín 3. Michaela Krejcárková a Jana Škachová
3. Miniberušky Benešov nad Ploučnicí Rodičovské týmy
Kadetky – formace (profi) 1. Oldies Benešov nad Ploučnicí
1. Novoborské mažoretky 2. Novoborské mažoretky
Kadetky – sólo (hobby) Putovní pohár starosty města se porota 
1. Kateřina Přibylová rozhodla v letošním roce udělit domácímu 
2. Kateřina Čechová a Veronika Blechová týmu Berušek za choreografii Jungle Beat. 
3. Tereza Tomášková Ocenila zároveň celkové zlepšení nejen 
Kadetky – duo (hobby) těchto, ale i všech dalších benešovských 
1. Kristýna Trunecká a Adéla Řehánková holčiček i slečen, které se věnují mažoretko-
2. Michaela Čamrová a Michaela Hulvová vému sportu.
3. Natálie Čechová a Kateřina Čechová Jiřina Růžičková, trenérka
Juniorky – formace (hobby) Pozn. Tučně jsou reprezentantky 
1. Berušky Benešov nad Ploučnicí Benešova nad Ploučnicí

stolní tenis
GPD Benešov nad Ploučnicí A

Oprava z minulého vydání BN:
21. kolo 
GPD BNPL A : TJ SLOVAN VARNSD. A  -  7:11
body: M. Babička 1; L. Babička 3; M. Mysli-
vec 0; M. Štípek 2 + 1wo - skreč

V posledním 22. kole se hráčům z Bene-
šova vůbec nedařilo. Prohráli jsme v boji o 
celkové umístění a setrvání v soutěži KP II 
sk. C  s družstvem SKP Sever Ústí n. Labem C 
a celkově skončili na 11. místě. Družstva na 
11. a 12. místě by měly automaticky se-
stupovat, zatím však tuto informaci potvr-
zenou nemáme. Tuto informaci případně 
přineseme v dalším čísle BN.

 
22. kolo 
SKP SEVER ÚSTÍ N. L. C :  GPD BNPL  A  - 13:5
body: M. Babička 1; L. Babička 2,5; M. Mysli-
vec 0,5; M. Štípek 1

Celková tabulka:
1. SKST Děčín B    
2. TTC Roudnice B   
3. TJ Sokol Filipov B    
4. TTC Roudnice C    
5. ASK Lovosice A
6. SK Štětí B    
7. TJ Chemička Ústí nad Labem B
8. SKP Sever Ústí nad Labem C
9. SKP Sever Ústí nad Labem D
10. TJ Slovan Varnsdorf A    
11. GPD Benešov nad Ploučnicí A    
12. TJ Sokol Terezín B

Úspěšnost hráčů GPD Benešov n. PL. A :
16. Babička Michal st.
17. Štípek Martin
29. Babička Lukáš
43. Myslivec Miroslav

GPD Benešov nad Ploučnicí C 
4. 4. 2016   
GPD Benešov C - SKST Děčín F   3:15
Body: R. Zavřel 1,5 , D. Strnad 1,5

11. 4. 2016   
SK Markvartice B - GPD Benešov C   4:14
Body: J. Schneider 4,5 , D.S trnad 4,5 , R. 
Zavřel 3,5 , M. Štípek 1,5

18.4.2016   
GPD Benešov C - Sn Varnsdorf F   5:13
Body: J. Schneider 1,5 , D. Strnad 1 , R. Zavřel 
1 , J. Šiller 1,5

27. 4.2 016   
Slavoj Děčín C - GPD Benešov C   18:0

Vítězné Berušky Benešov n. Pl.
Foto: Šárka Dereninová
Vítězné Berušky Benešov n. Pl.
Foto: Šárka Dereninová
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šov nad Ploučnicí, náměstí Míru 1, 407 22 Benešov nad Ploučnicí, IČO 00261181, www.benesovnpl.cz. Redakční a grafická příprava: Alena Houšková, 1ajka@centrum.cz. 
Tisk: Reprotisk s.r.o., www.reprotisk.cz. Inzerce: urad@benesovnpl.cz. Nevyžádané příspěvky se nevracejí. Zveřejněná stanoviska čtenářů a dopisovatelů nemusejí 
vyjadřovat názory vydavatele ani redakce. Toto číslo vyšlo dne 13. května 2016. Příští číslo vyjde 10. června 2016. 
Uzávěrka červnového vydání je: 29. května 2016.

www.benesovnpl.cz

fotogalerie ze školy...

ČarodějniceČarodějnice

Cestujeme AsiíCestujeme Asií

Ovoce a zelenina do školOvoce a zelenina do škol

Ukliďme ČeskoUkliďme Česko Škola v přírodě - PlasyŠkola v přírodě - Plasy
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